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Na stronach swojego bloga - Janusz Piechociński (prezes Polskiego Stronnica Ludowego) wypowiada
się na temat przemysłu drzewnego i handlu drewnem w Polsce. We wpisie, skrótowo przedstawia
sytuację przemysłu drzewnego, między innymi o...

Na stronach swojego bloga - Janusz Piechociński (prezes Polskiego Stronnica Ludowego) wypowiada
się na temat przemysłu drzewnego i handlu drewnem w Polsce.
We wpisie, skrótowo przedstawia sytuację przemysłu drzewnego, między innymi o zatrudnieniu,
które pod koniec 2013 r. zatrudniał 260 tys. osób.
Również  wypowiada  się  o  wzroście  popytu  na  drewno,  przy  minimalnym wzroście  podaży,  co
skutkuje powstaniem nierównowagi na rynku w postaci deficytu surowca drzewnego, który należy
traktować jako zjawisko trwałe, będące rezultatem ustalania zasad sprzedaży drewna i kształtowania
jego cen przez PGL LP.  
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